



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund 2018-03-28 Idrottens Hus

Protokoll nr 2, 2018

**Närvarande:** Ann-Sofie Olsson, Anders Nilsson, Ing-Marie Bergman, Svenerik Johansson, Viktoria Olsson, Greger Westerlund, Stefan Hellström samt Anna Samelius

**Anmält förhinder:** Erik Berg

§14 **Sammanträdet öppnas**

Ordförande Ann-Sofie hälsade välkomna och öppnade mötet.

§15 **Fastställande av föredragningslista**

Dagordningen godkändes med ett par tillägg under övriga frågor.

§16 **Föregående protokoll**

Inga frågor att följa upp.

**Styrelsen beslutade att lägga föregående protokoll till handlingarna.**

§17 **Inkomna skrivelser**

Inga inkomna skrivelser

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§18 **Ordförande**

*Förbundsmöte 17 – 18 mars 2018:*

Viktoria och Ann-Sofie representerade Gotlands OF på förbundsmötet. De tog hjälp av bl.a. Anders via telefon i motionsfråga. Att representera och fatta beslut, skapa nätverk och göra ett bra förbundsmöte kräver en hel del förarbete och erfarenhet.

*Leader Gute:*

Ansöka om mindre projekt på upp till 50 000kr går att göra snart. Föreningarna bör fundera på ev. projekt de vill genomföra. Leader Gute är landsbygdsutveckling och våra föreningar har sin verksamhet på landsbygden.

*Justerare:*

Styrelsen diskuterade krav på justerare utöver ordförande och sekreterare, då styrelsen godkänner protokollet vid nästkommande styrelsemöte. Konsulenten får i uppdrag att kontakta RF för att se vad som krävs för ideellt förbund enligt föreningskunskap.

*Inventarielista:*

Uppdra åt Jan Norrby att göra en inventarielista över sportident utrustningen, tävlingsdatorer m.m. GOF har även arbetsdator till konsulent samt elverk.

*Nedlagd förening, förvaltning:*

Revisorn har skickat med ett påpekande. Styrelsen diskuterade och Anders Nilsson tar med frågan och rapporterar på nästa styrelsemöte

**Styrelsen beslutade att** uppdra åt konsulenten att se reglerna för justerare vid protokollskrivning

**Styrelsen beslutade att** uppdra åt Jan Norrby att göra en inventarielista över tävlingsmaterialet och att styrelsen sedan kompletterar med elverk och arbetsdator.

**Styrelsen beslutade att** uppdra åt Anders Nilsson att undersöka frågan kring nedlagd förening.

§19

**Ekonomirapport**

*Swish:*

**Styrelsen beslutade att** GOF inte har behov av Swish

§20

**Kansliet**

*Almedalsveckan:*

SOFT har beslutat att delta lite mer under årets Almedalsvecka, än att enbart delta på Idrottens Dag. De kommer erbjuda Hittaut söndag till torsdag, med löpargrupper varje morgon, där man under löpturen med karta i hand i grupp passerar några checkpoints. GOF behöver hitta några löpledare. Under Idrottens Dag kommer en mindre variant av Hittaut finnas i Almedalen för barnen att prova på.

*Lovaktiviteter:*

Föreningar och verksamheter inom Region Gotland har möjlighet att ansöka om bidrag till avgiftsfria lovaktiviteter för barn och unga. Regeringen har budgetpropositionen för 2018 avsatt pengar för år 2018-2020 för att finansiera avgiftsfria lovaktiviteter för barn i åldrarna 6-15 år. Region Gotland har tilldelats drygt 850 000 kronor till sommarlov och över en miljon kronor till övriga lov under år 2018. En del av pengarna, cirka 600 000 kronor, har i år avsatts till sommarlovsaktiviteter som ungdomsgårdarna genomför återkommande för att skapa mötesplatser för barn och unga.

Syftet med det statliga bidraget är att:

- stödja kommunerna att utveckla och genomföra aktiviteter som ger stimulans och personlig utveckling under andra lov än sommarlovet
- utöka kommunernas egna satsningar på lovaktiviteter
- stimulera både flickors och pojkars deltagande, främja integration, motverka segregation och skapa nya kontaktytor mellan barn med olika social bakgrund

Läs mer på länken nedan:

<https://www.gotland.se/99158>

## **Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§21

### **Ungdom** *Lillkorpen*

Banläggarna Olle Svangren och Mattias Österdahl är igång och bankkontrollant Rolf Malmros har redan bokat in möten med dem i början av april. Både för bankkontroll och för terrängkontroll.

Det är lite trångt vid parkering och start men Hansa Hoburg IF arbetar på bra lösning. Tävlingsledare Viktoria har gjort ansökan hos polisen, som vill ha väldigt detaljerad plan för tält m.m.

GA och Intersport klart. Inbjudan till skolor, samt i lagkuvert till Påskcupen är klart.

### *World Orienteering Day/Ladingrännnet*

Viktoria håller kontakt med ungdomar för att göra en prova på orientering som Åkerpipen, labyrint eller dyl. i samband med Landingerännnet som går samtidigt som World Orienteering Day.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§22

### **Tävling/Mark** *Arbetsordning tävlingsansvarig:*

Styrelsen diskuterade en arbetsordning och att utse en arbetsgrupp som tillsammans med Eric Johansson tar fram ett förslag. Styrelsen uppdrog åt Anders Nilsson och Svenerik Johansson att kontakta Eric Johansson.

### *Skolkartor, Region Gotland:*

Anders Nilsson gick igenom ett utkast till skrivelse till Region Gotland angående stöd till skolgårdskartor. Styrelsen diskuterade utkastet och gjorde några tillägg. Anders Nilsson får i uppgift att justera utkastet och därefter skicka in skrivelsen.

#### *25-manna:*

Ann-Sofie Olsson är GOF:s reseansvarig och Greger Westerlund är GOF:s ansvarig för lag 1. De gör ett gemensamt utskick till föreningarna, som enligt det framtagna 25-manna PM:et ska meddela reseansvarig samt UK lag 1 i respektive föreningen till GOF, senast den 30 april.

#### *GOF kontantkort 2018:*

Simkorterna för dosor/rockar i skogen (radiokontroller). Dessa behöver fyllas på för 2018.

#### *9 april länsstyrelsen:*

Anders informerade om ett besök tillsammans med Länsstyrelsen vid Ire efter 2017 års Helg utan älg, samt att Länsstyrelsen kommer att filma innan 3-dagars och sedan följa upp efter 3-dagars. O-Ringen har gjort en film före, efter och ett år efter genomfört O-Ringen. Denna film kanske kan användas för att visa slitage och återställning efter att nästa 20 000 personer sprungit.

#### *Kartriktningkurs:*

Anders Nilsson informerade att han tillsammans med sex gentlemen genomför en grundkurs i kartritning, där Anders leder dem framåt i kartritningens konst.

#### *Kartmöte angående Visbykartan:*

På kartmötet beslutades att klubbarna gemensamt ska betala in till GOF för att revidera Visbykartan. I avtalet mellan klubbarna är det beslutat att varje klubb betalar i 2000kr/år till GOF för att finansiera revidering. GOF behöver starta ett konto för Visbykartan.

**Styrelsen beslutade utse Anders Nilsson och Svenerik Johansson att tillsammans med Eric Johansson ta fram ett förslag till arbetsordning för tävlingsansvarig.**

**Styrelsen beslutade att ge Anders Nilsson i uppdrag att skicka in den justerade skrivelsen till Region Gotland.**

**Styrelsen beslutade att Ann-Sofie Olsson är GOF:s reseansvarig och att Greger Westerlund är GOF:s ansvarig för UK lag 1. Styrelsen beslutade även att de gör ett gemensamt utskick till föreningarna.**

**Styrelsen beslutade att köpa in simkort till rockarna för radiokontroller för 1300kr för år 2018.**

**Styrelsen beslutade att starta ett konto för Visbykartan**

SM-läger:

Den 4 -7 april genomförs SM-läger i Jönköpingsområdet. Det är ett gäng juniorer tillsammans med Ulrika Nikolausson och Viktoria Olsson som ledare.

Swedish League:

GOF:s elitkommitté åker med löpare på de olika Swedish League tävlingarna

10-mila:

Det är anmält 2 damlag och 2 herrlag. På önskemål från damerna genomförs en uttagning den 1 april, för de damer och herrar som anmält intresse att försöka få en plats i lagen. Anna Samelius och Björn Ahrling håller i uttagningen, som går vid Lojsta, på en annan del än det område som används för Suderträffen!

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§24

### **MTBO**

*MtbO 2018 (träning och cup):*

Stefan Hellström visade programmet för MtbO. Det är 6 tillfällen, samt ett prova på tillfälle den 1 maj i samband med VOK:s prova på dag på Hällarna. Bra att passa på att göra reklam för MtbO i samband med VOK:s prova på dag. Stefan har jobbat för att göra inbjudan mer öppen för alla Mtb cyklister, så att orienteringsmomentet inte ska vara för svårt och att inbjudan inte skrämmer iväg människor genom att det är "tävling". Det ska bygga på nyfikenhet och att ha roligt.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§25

### **Marknad/Info**

Inget att rapportera

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§26

### **Utbildning - Utveckling**

*Barntjänarutbildning:*

Helgen den 9-11 mars genomfördes en Barntjänarutbildning i Fårösund med 18 deltagare. Bra utbildning och många tips inför kursstart.

*Motionsledarutbildning*

Eftersom Motionsledarutbildningen i Alingsås blev inställd, har de två anmälda från VOK kontaktat SOFT om möjlighet att genomföra en enklare variant på Gotland. SOFT har svarat att de kan komma ner med en utbildare och genomföra utbildningen en helg, men behöver då 6-7 deltagare. Anna

Bäckstäde har fått i uppgift att kontakta föreningarna och se vilket intresse som finns. Anna Samelius har kontakt med SOFT.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§27

### Övriga frågor

*Mötesplan 2018:*

Styrelsen diskuterade mötesplan för 2018. Ann-Sofie Olsson justerar förslaget och skickar med mötesplanen tillsammans med utskick av protokollet.

*GI/SISU årsmöte:*

Ann-Sofie Olsson och Anders Nilsson deltog på GI/SISU Årsstämma den 27 mars. Det viktigaste från stämman är att GI och SISU bildat en personunion med Mats Ladebäck, som kommer att leda organisationerna som ordförande. GI har fått ett arv där pengarna ska gå till satsning på att utveckla damidrotten på Gotland, mer info kommer när styrelsen har beslutat hur man ska arbeta.

*4 maj:*

Mattias Vejlen Länstyrelsen har kontaktat GOF, då Kronprinsessan kommer på besök den 4 maj. Länstyrelsen samordnar besöket, där kronprinsessan besöker olika regioner i Sverige och vill vandra genom Sverige. Länstyrelsen ser att en grundläggande färdighet som människor idag saknar är kartläsning och där tror Länstyrelsen att GOF är mest lämpade att delta och ställer således frågan om GOF vill bidra till kronprinsessans vandring på Gotland. Allmänheten kommer att vara inbjuden vid vandringen. Styrelsen diskuterade olika möjligheter under dagen.

**Styrelsen beslutade att fastställa mötesplan för 2018 med Ann-Sofie Olssons justeringar.**

**Styrelsen beslutade att delta den 4 maj och att Anders Nilsson meddelar Länstyrelsen att GOF deltar.**

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§28

### Nästa möte

Den 7 maj kl. 18.30 på Idrottens Hus

Mötet avslutades och Ann-Sofie tackade för visat intresse.

  
Ann-Sofie Olsson

  
Anna Samelius